
ПРОТОКОЛ № 4 

 

засідання робочої групи районної ради 

 з  вивчення стану функціонування спортивних установ і організацій 

району та їх фінансування  

 

 

від  12  грудня  2016 року                                                              м.Житомир 

10-00 год 

 

Всього членів комісій – 8. 

Присутні - 5: Котвицький С.В., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Уницький С.О., 

Козел В.В. 

Відсутні – 3:  Приставський М.М., Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М. 

У роботі комісії взяли участь: 

 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради. 

3. Лимар Ірина Костянтинівна -  начальник відділу у справах сім’ї, молоді 

та спорту райдержадміністрації. 

  4. Ступін Віктор Анатолійович – директор КУ «Новогуйвинська ДЮСШ» 

районної ради. 

5. Босик Андрій Володимирович – директор комунальної установи 

«Дитячо-юнацький клуб фізичної підготовки «Орбіта» районної ради. 

          6. Бойко Віктор Васильович – голова районної організації ВФСТ «Колос».      

 7. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

 

Кількість присутніх членів групи 5 з 8 дозволяє розпочати засідання і 

приймати рішення. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про проект районної Програми розвитку фізичної культури та 

спорту на 2017 – 2021 роки. 

 

2. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: Лимар І.К., начальник відділу у справах сім’ї, молоді та спорту 

райдержадміністрації, яка розповіла про окремі показники виконання програми 

з розвитку фізкультури і спорту, яка діяла у попередні 2012-2016 роки. 

Наголосила на тому, що ДЮСШ «Колос», ЖРО ВФСТ «Колос» та КУ 

«Новогуйвинська дитячо-юнацька спортивна школа» у 2016 році мають чималі 

здобутками та перемогами у різного рівня спортивних змаганнях. 



ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова робочої групи, який зазначив, що на 

утримання  ДЮСШ «Колос», ЖРО ВФСТ «Колос» та КУ «Новогуйвинська 

дитячо-юнацька спортивна школа» у 2016 році витрачено більше 1 млн. 

гривень., а заходи попередньої Програми реалізовані лише на 20%. Наголосив 

на тому, що майже по всіх пунктах виконавцем Програми є  ДЮСШ «Колос» та  

ЖРО ВФСТ «Колос». Запитав скільки відкрито нових відділень ДЮСШ 

«Колос»  у районі, оскільки це є одним із заходів, які передбачені Програмою 

по розвитку дитячо-юнацького спорту, а також скільки вихованців у ДЮСШ 

«Колос» та клубі фізичної підготовки «Орбіта». 

          Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав у яких школах 

здійснює свою діяльність КУ «Дитячо-юнацький клуб фізичної підготовки 

«Орбіта». 

  Босик А. В., директор КУ «Дитячо-юнацький клуб фізичної підготовки 

«Орбіта», відповів, що у клубі фізичної підготовки займається 575 вихованців, 

діяльність здійснюється у 10 загальноосвітніх навчальних закладах району. 

     Бойко В.В., голова ЖРО ВФСТ «Колос»  та директор ДЮСШ «Колос», 

повідомив, що нові відділення ДЮСШ «Колос»  у районі за останні роки не 

відкривалися, у ДЮСШ «Колос» займається 212 вихованців.  

       

        Дєньга В.А., депутат районної ради, член робочої групи,  

 Бойко В.В., голова ЖРО ВФСТ «Колос»  та директора ДЮСШ «Колос», 

повідомив, що ні одного. 

 Ступін  В.А., директор КУ «Новогуйвинська ДЮСШ», зазначив, що він 

призначений директором ДЮСШ у 2012 р. У той час школа не функціонувала, 

працювало лише 1 відділення і не було майже ніякої матеріально-технічної 

бази. На даний час у школі працює 6 тренерів, навчається 86-90 вихованців, які 

мають можливість займатися 6-ма видами спорту. 

В обговоренні взяли участь: члени робочої групи: Уницький С.О., Дєньга В.А., 

Білецький О. М., заступник голови районної ради, Босик А.В., директор 

комунальної установи «Дитячо-юнацький клуб фізичної підготовки «Орбіта» 

Житомирської районної ради.  

ВИРІШИЛИ:  

 

2.СЛУХАЛИ:   Котвицького С.В., голову робочої групи, який повідоми, що 

Програма розвитку фізичної культури та спорту на 2017 – 2021 роки не 

відповідає вимогам, які до неї ставили. До заходів програми не залучаються 

громадські організації спортивної спрямованості. Виконання програми 

необхідно розділити на два напрямки: професійний спорт  та напівпрофесійний.  

Спорт повинен розвиватись по всьому Житомирському району, а не лише у 

ближніх селах. При такому фінансуванні як у ДЮСШ «Колос» та  ЖРО ВФСТ 

«Колос», а це 648 тис. грн. на рік, що складає приблизно 2 тис. грн. в день будь 

який тренер буде згоден їздити навіть у с.Глибочок. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, який зазначив, що 

спортивна гурткова робота  повинна розвиватись на базі шкіл, і якщо треба 

збільшити кількість ставок вчителів фізичної культури, то необхідно підняти 

дане питання перед відділом освіти Житомирської райдержадміністрації. 



Котвицький С.В., голова робочої групи, вніс пропозицію відкласти розгляд 

Програми у тій редакції, яка винесена на сесії районної ради та доопрацювати. 

Окрім того  опублікувати на сайті Житомирської районної ради оголошення, 

щодо надання пропозиції громадськими організаціями у галузі фізичної 

культури і спорту, які бажають проводити діяльність на території 

Житомирського району та взяти участі у Програмі. Отримані пропозицій 

будуть  вивчені на засіданні робочої групи та за результатами їх розгляду 

включені до Програми. 

В обговоренні взяли участь: члени робочої групи: Уницький С.О., Дєньга В.А., 

Ступін  В.А., директор КУ «Новогуйвинська ДЮСШ». 

 

 Результати голосування за районну Програму розвитку фізичної культури 

та спорту на 2017 – 2021 роки у редакції, поданій відділом у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації: 

« За» – 0 

«Проти» – 3 

«Утримались» – 2 

Рішення не прийнято 

ВИРІШИЛИ: 1. Відкласти розгляд Програми на доопрацювання. 

 2. Розмістити оголошення, на сайті Житомирської районної ради 

щодо надання пропозиції громадськими організаціями у галузі фізичної 

культури і спорту, які бажають проводити діяльність на території 

Житомирського району та взяти участі у Програмі 

                       3.  Внесені пропозиції вивчити на засіданні робочої групи. 

4. Щомісячно вимагати фінансовий звіт та звіт про проведену 

роботу у всіх учасників Програми. 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте. 

 

 

Голова групи                                    С.В. Котвицький 

 

Члени робочої групи: 

Дєньга В.А.               _______________ 

Козел В.В.                 _______________ 

Кліменко В.М.          _______________ 

Уницький С.О.          ________________ 


